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Protokół nr LXI/2023 

z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, 

która odbyła się w dniu 27 września 2023r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp. ul. J. Pankiewicza 5-7. 

Obrady rozpoczęto 27 września 2023 o godz. 13:05, a zakończono o godz. 15:17 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15radnych. 

Obecni: 
1. Roman Fraszczyk 
2. Andrzej Juszczak 
3. Rafał Karmelita 
4. Leonard Konieczny 
5. Tadeusz Koper 
6. Andrzej Legan 
7. Eugeniusz Leśniewski 
8. Jarosław Lewandowicz 
9. Małgorzata Ludniewska 
10.  Mołodciak Mieczysław 
11.  Piotr Smykliński 
12.  Mariusz Śpiewanek  
13.  Anna Wichlińska 
14.  Tomasz Wysoczański 
15.  Grzegorz Zapytowski 

Mieczysław Jaszcz, Andrzej Kail, Eugeniusz Kurzawski, Zygmunt Mendelski byli nieobecni na sesji Rady 
Powiatu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Magdalena Nowak – wicestarosta Powiatu Gorzowskiego, Liliana 
Tarasiuk – skarbnik Powiatu Gorzowskiego, Karolina Andrzejak – sekretarz Powiatu Gorzowskiego, 
Ewa Staszak – mecenas, naczelnicy, pracownicy oraz kierownicy komórek organizacyjnych Starostwa 
Powiatowego w Gorzowie Wlkp.  

Lista obecności radnych z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, która odbyła się w dniu  
27 września 2023r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Lista obecności gości z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, która odbyła się w dniu 27 września 2023r. 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski o godz. 13.05 otworzył LXI sesję 
Rady Powiatu Gorzowskiego, powitał obecnych oraz poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy 
o samorządzie  powiatowym obrady Rady Powiatu Gorzowskiego są transmitowane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 
 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że w sesji udział bierze 
15 z 19 radnych, co stanowi niezbędne quorum do podejmowania decyzji oraz stwierdził, że obrady 
są prawomocne. 
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Następnie powitał Zarząd Powiatu, radnych, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Panią mecenas, 
pracowników starostwa oraz mieszkańców Powiatu, którzy obrady sesji oglądają online. 
 

Ad.3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

1. Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że zgodnie z 
postanowieniami  §15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz §9 ust. 1 Statutu Powiatu 
Gorzowskiego, porządek obrad sesji wszyscy radni otrzymali w ustawowym terminie. Podkreślił, że 
zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu może wprowadzić zmiany 
w Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad.  
4. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z prac Zarządu między sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2023 rok.  
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2023-2042.  
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały  
nr 297/LVII/2023 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 marca 2023 r. dotyczącej zatwierdzenia planu 
finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2023r.  
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyrażenia  
zgody na zwarcie Porozumienia z Miastem Gorzów Wielkopolski dotyczącego powierzenia Ośrodkowi 
Interwencji Kryzysowej z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Okrzei 39 wykonywania na 
rzecz osób i rodzin zamieszkałych w granicach administracyjnych Powiatu gorzowskiego usług w 
zakresie interwencji kryzysowej.  
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały  
nr 202/XXXIX/2018 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 24 września 2018 roku w sprawie uchwalenia 
statutu Powiatu Gorzowskiego.  
10.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Gorzowskim, a Miastem Gorzów Wielkopolski  
w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów 
zawodowych.  
11.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia regulaminu 
wynagrodzenia nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 
Gorzowski.  
12.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie do zasobu powiatu nieruchomości stanowiącej działkę o nr. ewid. .…, obręb 4 – Mościce,  
Gmina Witnica.  
13.  Sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kostrzynie nad Odrą za 
pierwsze półrocze 2023r. 
14.  Informacja Starosty Gorzowskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych za 2022 rok. 
15.  Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego dotycząca analizy oświadczeń 
majątkowych radnych Rady Powiatu Gorzowskiego za 2022 rok. 
16.  Sprawozdania z działań podejmowanych na obszarze Powiatu Gorzowskiego przez Państwowe 
Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Nadzór Wodny za 2022r.: 
a) Strzelce Krajeńskie,  
b) Gorzów Wlkp.,  
c) Sulęcin,  
d) Słubice,  
e) Drezdenko,  
f) Myślibórz. 
17.  Interpelacje i zapytania radnych. 
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18.  Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji Stałych. 
19.  Sprawy bieżące. 
20.  Zamknięcie LXI sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał radnych, czy mają uwagi 
do przedstawionego porządku obrad? 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Radni przystąpili do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie:  

zatwierdzenia porządku obrad. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(NIEOBECNY), Rafał Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(NIEOBECNY), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (NIEOBECNY), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński 
(ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski 
(ZA). 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
zatwierdziła porządek obrad.  
 
Ad.4. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od 

dnia 21 czerwca 2023 r. do dnia 26 września 2023 r.  

Wicestarosta Magdalena Nowak przedstawiła sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu 
Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia 21 czerwca 2023r. do dnia 26 września 2023r.  
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad  
sprawozdaniem Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia  
21 czerwca 2023r. do dnia 26 września 2023r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  zapytał czy radni mają pytania, 
bądź uwagi do tego punktu porządku obrad? 

Radny Roman Fraszczyk zapytał kto będzie ogłaszał przetarg na remont Kościoła w Gralewie? Co się 
stanie w przypadku gdy planowany remont przekroczy środki przeznaczone na ten cel? 

Wicestarosta Magdalena Nowak odpowiedziała, że Powiat Gorzowski otrzymał dofinansowanie  na 

rewaloryzację Kościoła Parafialnego  pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Gralewie z 1708 roku,  

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków w kwocie 3 234 000 zł, które przekaże w formie dotacji 

dla parafii. Wytyczne programu ulegają ciągłym zmianom w związku z powyższym na obecną chwilę 

nie jest wiadome czy zostanie ogłoszony przetarg czy odniesiemy się do tzw. postępowania 

zakupowego. Następnie dodała, że zadanie będzie realizowane przez parafię, która poniesie również 

koszty inspektora nadzoru inwestorskiego oraz innych nadzorów. Powiat podpisze umowę  

o dofinansowanie i będzie odpowiedzialny za jej realizację. To przedsięwzięcie będzie realizowane 

wspólnie. 
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Radny Jarosław Lewandowicz zapytał o dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej nr 1392F na 
odcinku Lubno – Stanowice. Czy jest sporządzona kalkulacja skąd wziąć wkład własny powiatu i jaki 
byłby całościowy koszt remontu w/w zadnia?  

Wicestarosta Magdalena Nowak odpowiedziała, że kalkulacja została sporządzona. Na chwilę obecną 
nie jest znana kwota jaka wyjdzie po przetargu. Przy tym zadaniu partycypować w kosztach będzie 
gmina Bogdaniec. W przypadku, gdy kwota po przetargu będzie wyższa aniżeli zakładana, powiat 
zwraca się do gminy, która realizuje wspólnie zadanie o partycypowanie również w kosztach 
nadwyżki. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał czy inwestycja pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej  1405F w zakresie budowy chodnika  w m. Zdroisko – Gmina 
Kłodawa” oraz „Przebudowa drogi powiatowej nr 1406F (ul. Wojcieszycka) w zakresie budowy 
chodnika i przejścia dla pieszych w m. Kłodawa, Gmina Kłodawa” zostaną zrealizowane w br. roku? 
Czy jest to inwestycja dwuletnia? 

Naczelnik Wydziału Dróg i Organizacji Ruchu odpowiedział, że obie inwestycje będą realizowane  
w 2023 roku. 

Radni nie zgłosili więcej żadnych pytań do sprawozdania Starosty z pracy Zarządu Powiatu 
Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia 21 czerwca 2023r. do dnia 26 września 2023r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia  
21 czerwca 2023r. do dnia 26 września 2023r., stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Powiatu Gorzowskiego  na 2023 rok. 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2023 
rok był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego i był 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Skarbnika powiatu, Lilianę Tarasiuk. 

Skarbnik Powiatu Liliana Tarasiuk poinformowała, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 
27.09.2023r. została wprowadzona autopoprawka Zarządu do uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej. Wskazała, że: zwiększa się dochody budżetu powiatu o kwotę  
3 271 424,00 zł oraz zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 3 028 424,00 zł, w tym: 
 
- rozdział 60014 Drogi publiczne powiatowe – dokonuje się zwiększenia dotacji celowej o kwotę  
1 000 000,00 zł otrzymanej z tytułu pomocy finansowej z gmin z przeznaczeniem na realizację 
wydatków remontowych w zakresie dróg powiatowych:  
* remont odcinka drogi powiatowej nr 1393F Wieprzyce – Jeżyki – Jasiniec (wartość zadania 600 
000,00 zł, w tym powiat 600 000,00 zł), 
* remont drogi powiatowej nr 1417F Santocko w kierunku m. Gorzów Wlkp. (wartość zadania  
600 000,00 zł, w  tym gmina Kłodawa 300 000,00 zł, powiat 300 000,00 zł), 
* remont drogi powiatowej nr 1404F w m. Janczewo ul. Długa (wartość zadania 950 000,00 zł, w tym 
gmina 475 000,00 zł, powiat 475 000,00 zł), 
oraz wydatków inwestycyjnych: 
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* przebudowa drogi powiatowej nr 1411F  w m. Różanki ul. Lipowa w zakresie budowy chodnika 
(wartość zadania:450 000,00 zł w tym gmina Kłodawa: 225 000,00 zł - Powiat Gorzowski: 225 000,00 
zł) 
 
- rozdział 71012 Zadania z zakresu geodezji i kartografii – dokonuje się zwiększenia dochodów  
i wydatków o kwotę 3 200,00 zł w §0970 wpływy z różnych dochodów z tytułu realizacji wniosków 
 o powtórną klasyfikację gleboznawczą gruntów (wydatek Wydział Geodezji i Kartografii §4300 zakup 
usług pozostałych), 
- rozdział 75404 Komendy wojewódzkie policji – dokonuje się zwiększenia środków na państwowy 
fundusz celowy Komendy Miejskiej Policji w Gorzowie Wlkp. o kwotę 25 000,00 zł z przeznaczeniem 
na zakup oznakowanego samochodu dla komendy, 
- rozdział 75802 Uzupełnienie subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego – zwiększa 
się subwencję ogólną dla powiatu o kwotę 1 868 949,00 zł, 
- rozdział 75814 Różne rozliczenia finansowe – zwiększa się środki z Funduszu Pomocy, utworzonego 
na podstawie art. 14 ustawy z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy  
w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa  o kwotę 24 991,00 zł 
z przeznaczeniem na finansowanie zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy dotkniętym 
konfliktem zbrojnym na terytorium Ukrainy (wydatek ZS Kostrzyn nad Odrą), 
- rozdział 85202 Domy pomocy społecznej – dokonuje się zwiększenia dotacji celowej z Lubuskiego 
Urzędu Wojewódzkiego o kwotę 200 096,00 zł z przeznaczeniem na bieżącą działalność Domu 
Pomocy Społecznej w Kostrzynie nad Odrą (kwota 35 152,00 zł) i Domu Pomocy Społecznej w 
Kamieniu Wielkim (kwota 164 944,00 zł) oraz zwiększa się dochody własne DPS Kostrzyn nad Odrą o 
kwotę 145 180,00 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne (kwota 135 000,00 zł – regulacja 
płac dla personelu zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie wysokości minimalnego 
wynagrodzenia za prace oraz minimalnej stawki godzinowej w 2023 r. w celu zapewnienia kadry do 
ciągłości świadczonych usług dla mieszkańców) oraz na zakup materiałów i wyposażenia w wysokości 
10 180,00 zł (nowe stoły i krzesła do części wspólnych z przeznaczeniem dla mieszkańców), 
- rozdział 85218 Powiatowe centra pomocy rodzinie – dokonuje się zwiększenia dochodów z lat 
ubiegłych o kwotę 29 008,00 zł (środki z dotacji na realizację projektu p.n. „Przez partnerstwo do 
aktywizacji” realizowanego przez Powiat Gorzowski/PCPR Gorzów Wlkp.) z przeznaczeniem na 
wydatki związane z realizacją zadań statutowych jednostki (zwiększona ilość wyjazdów służbowych 
pracowników socjalnych do podopiecznych, zakupy materiałów i wyposażenia pokoju spotkań   
- spotkania rodzin biologicznych z dziećmi przebywającymi w pieczy zastępczej, zespoły ds. oceny 
sytuacji dzieci przebywających w rodzinach zastępczych, spotkania z kadrą ośrodków pomocy 
społecznej dotyczące rodzin zastępczych, grupy wsparcia dla rodzin zastępczych, szkolenia rodzin 
zastępczych). 
Ponadto na wniosek kierowników jednostek organizacyjnych dokonuje się zmian  
w planach finansowych jednostek budżetowych: 
- rozdział 71015 Nadzór budowlany – dokonuje się zmniejszenia §4300 zakup materiałów  
i wyposażenia o kwotę 565,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem §4440 odpis na zfśs (zwiększenie 
kwoty odpisu na pracownika), 
- rozdział 75020 Starostwa powiatowe, rozdział 75095 Pozostała działalność – dokonuje się 
zmniejszenia w rozdziale 75095 §4210 zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 1 211,00 zł  
z jednoczesnym zwiększeniem w rozdziale 75020 w §4700 szkolenia pracowników kwoty 2 400,00 zł, 
- rozdział 85321 Zespoły ds. orzekania o niepełnosprawności – dokonuje się zmniejszenia planu 
§4210 zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 12 000,00 zł, §4700 szkolenia pracowników o kwotę 
3 021,00 zł i §4710 PPK o kwotę 3 557,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4300 kwota 17 509,00 
zł (usługi pocztowe, usługi za lekarzy orzeczników) oraz w §4440 odpis na zfśs o kwotę 1 069,00 zł 
(zwiększenie kwoty odpisu na pracownika). 
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego  
na 2023 rok.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał czy ktoś z radnych ma 
uwagi lub pytania do tego punku porządku obrad? 
 
Radny Andrzej Legan poprosił o przypomnienie z jakich środków będzie realizowane zadanie pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1289F ul. Pocztowa – miejscowość Witnica”. 
 
Skarbnik Liliana Tarasiuk odpowiedziała, że z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał, czy inwestycje ujęte  
w autopoprawce Zarządu do uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
zostaną zrealizowane do końca br.? 
 
Naczelnik Wydziału Dróg i Organizacji Ruchu odpowiedział, że jeżeli znajdą się wykonawcy to jak 
najbardziej tak.  
 
Radni nie zgłosili więcej żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie, a 
następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na tabletach i zarządził 
głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 
Gorzowskiego na 2023 rok. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(NIEOBECNY), Rafał Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(NIEOBECNY), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (NIEOBECNY), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński 
(ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski 
(ZA). 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 
2023 rok. Uchwała otrzymała nr 327/LXI/2023. 
 
Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2023-2042.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Gorzowskiego na lata 2023-2042 był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 
Powiatu Gorzowskiego i był pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu Skarbnik 
Lilianę Tarasiuk. 
Skarbnik Liliana Tarasiuk poinformowała, że w związku ze zmianami w projekcie uchwały Rady 
Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2023 rok 
dokonuje się zmniejszenia deficytu budżetu Powiatu Gorzowskiego o kwotę 1 038 000,00 zł - z 
wysokości 31 529 662,00 zł do kwoty 30 491 662,00 zł, który zostanie sfinansowany przychodami 
pochodzącymi z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 
wynikających z  rozliczenia dochodów i wydatków nimi  finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 10 989 964,00 zł oraz 
wolnych środków w kwocie 19 501 698,00 zł. Określa się łączną kwotę planowanych przychodów 
budżetu w kwocie 33 826 662,00 zł z tytułu przychodów z niewykorzystanych środków pieniężnych 
na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi  
finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w 
odrębnych ustawach w kwocie 10 989 964,00 zł oraz wolnych środków w kwocie 22 836 698,00 zł, 
Określa się łączną kwotę planowanych rozchodów budżetu w kwocie 3 335 000,00 zł,  
z tytułu spłaty pożyczki z budżetu państwa w kwocie 100 000,00 zł oraz wykupu papierów 
wartościowych w kwocie 3 235 000,00 zł. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2022-2042.  
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję nad w/w 
projektem uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego, a następnie poinformował, że treść projektu 
uchwały radni mają zamieszoną na tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2023-2042.  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(NIEOBECNY), Rafał Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(NIEOBECNY), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (NIEOBECNY), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński 
(ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski 
(ZA). 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2023-2042. Uchwała 
otrzymała nr 328/LXI/2023. 
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Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały  

nr 297/LVII/2023 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 marca 2023 r. dotyczącej zatwierdzenia 

planu finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2023r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały nr 297/LVII/2023 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 marca 2023r. 
dotyczącej zatwierdzenia planu finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2023r. był 
omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego i był pozytywnie 
zaopiniowany przez wszystkie komisje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad w/w 
projektem uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał radnych czy mają pytania 
projektu uchwały? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w w/w punkcie, 
a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na tabletach i zarządził 
głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 297/LVII/2023 Rady 
Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 marca 2023 r. dotyczącej zatwierdzenia planu finansowego środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2023r. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 

Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(NIEOBECNY), Rafał Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(NIEOBECNY), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (NIEOBECNY), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński 
(ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski 
(ZA). 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 
297/LVII/2023 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 marca 2023r. dotyczącej zatwierdzenia planu 
finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2023r. Uchwała otrzymała nr 329/LXI/2023. 
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Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyrażenia  

zgody na zwarcie Porozumienia z Miastem Gorzów Wielkopolski dotyczącego powierzenia 

Ośrodkowi Interwencji Kryzysowej z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Okrzei 39 

wykonywania na rzecz osób i rodzin zamieszkałych w granicach administracyjnych Powiatu 

gorzowskiego usług w zakresie interwencji kryzysowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zwarcie Porozumienia z Miastem Gorzów Wielkopolski dotyczącego 
powierzenia Ośrodkowi Interwencji Kryzysowej z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Okrzei 
39 wykonywania na rzecz osób i rodzin zamieszkałych w granicach administracyjnych Powiatu 
gorzowskiego usług w zakresie interwencji kryzysowej był omawiany na posiedzeniu komisji stałych 
Rady Powiatu Gorzowskiego i został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. Dodał, że na 
posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego został złożony wniosek o podanie kosztów 
pobytu osoby za 1 dobę w hostelu.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu Panią 
Kingę Piotrowską. 
Pani Kinga Piotrowska w zastępstwie za dyrektor PCPR w Gorzowie Wlkp. dopowiedziała, że koszt 
pobytu to 197,50 zł za dobę za osobę w hostelu łącznie z dzieckiem. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad w/w 
projektem uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego.  
 
Radni nie zgłosili więcej żadnych. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję nad projektem 
uchwały, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na tabletach  
i zarządził głosowanie. 
 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyrażenia zgody na zwarcie Porozumienia z 
Miastem Gorzów Wielkopolski dotyczącego powierzenia Ośrodkowi Interwencji Kryzysowej z siedzibą 
w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Okrzei 39 wykonywania na rzecz osób i rodzin zamieszkałych w 
granicach administracyjnych Powiatu gorzowskiego usług w zakresie interwencji kryzysowej. 
 
Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 

Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(NIEOBECNY), Rafał Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(NIEOBECNY), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (NIEOBECNY), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński 
(ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (WSTRZYMUJE SIĘ), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA). 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 

Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia  zgody na zwarcie Porozumienia z Miastem 

Gorzów Wielkopolski dotyczącego powierzenia Ośrodkowi Interwencji Kryzysowej z siedzibą  

w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Okrzei 39 wykonywania na rzecz osób i rodzin zamieszkałych  

w granicach administracyjnych Powiatu gorzowskiego usług w zakresie interwencji kryzysowej. 

Uchwała otrzymała nr 330/LXI/2023. 
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Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 

202/XXXIX/2018 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 24 września 2018 roku w sprawie uchwalenia 

statutu Powiatu Gorzowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały nr 202/XXXIX/2018 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 24 września 2018 
roku w sprawie uchwalenia statutu Powiatu Gorzowskiego był omawiany na posiedzeniu komisji 
stałych Rady Powiatu Gorzowskiego i został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego poprosił o zabranie głosu radnego Piotra Smyklińskiego. 
 
Radny Piotr Smykliński poinformował, że została wprowadzona autopoprawka do projektu uchwały. 
W §46 dodaje się drugie zdanie w brzmieniu: „Przewodniczącego wspólnego posiedzenia radni 
wybierają spośród obecnych członków komisji”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad w/w 
projektem uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego i zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 
 
Radny Mariusz Śpiewanek skierował pytanie do Sekretarza Powiatu Karoliny Andrzejak, czy w/w zapis 
jest zgody z ustawą o samorządzie powiatowym?  
Sekretarz Karolina Andrzejak odpowiedziała, że projekt został zaopiniowany przez Mecenasa. 
Mecenas Ewa Staszak dodała, że dział prawny nie widział przeciwwskazań.  
Radny Andrzej Legan dodał, że dotychczas była stosowna praktyka, że spośród przewodniczących 
poszczególnych komisji wybierany był przewodniczący komisji stałych. 
Radny Piotr Smykliński stwierdził, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby w dalszym ciągu stosować 
wspomnianą praktykę. Dodał, że zapis dotyczący wyboru przewodniczącego komisji stałych 
dotychczas był nie uregulowany, stąd w §46 dodaje się drugie zdanie w brzmieniu: 
„Przewodniczącego wspólnego posiedzenia radni wybierają spośród obecnych członków komisji”. 
Mecenas Ewa Staszak dodała, że powyższy zapis ma jedynie na celu wprowadzenie pewnego 
porządku dającego pewną elastyczność. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań do w/w projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję nad projektem 
uchwały, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na tabletach i 
zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 202/XXXIX/2018 Rady 
Powiatu Gorzowskiego z dnia 24 września 2018 roku w sprawie uchwalenia statutu Powiatu 
Gorzowskiego. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 

Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(NIEOBECNY), Rafał Karmelita (PRZECIW), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz 
Kurzawski (NIEOBECNY), Andrzej Legan (PRZECIW), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz 
(ZA), Małgorzata Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (NIEOBECNY), Mieczysław Mołodciak (ZA), 
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Piotr Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (PRZECIW), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański 
(ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA). 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Powiatu Gorzowskiego. Uchwała 
otrzymała nr 331//LXI/2023.  
 

Ad.10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Gorzowskim, a Miastem Gorzów Wielkopolski  

w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów 

zawodowych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że projekt uchwały 
Gorzowskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem 
Gorzowskim, a Miastem Gorzów Wielkopolski w sprawie kształcenia uczniów klas wielozawodowych 
w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych  i został pozytywnie zaopiniowany przez 
wszystkie komisje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad w/w 
projektem uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego i zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań do w/w projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję nad projektem 
uchwały, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na tabletach i 
zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Powiatem Gorzowskim, a Miastem Gorzów Wielkopolski w sprawie kształcenia uczniów 
klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. 
 
Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(NIEOBECNY), Rafał Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(NIEOBECNY), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (NIEOBECNY), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński 
(ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski 
(ZA). 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Powiatem Gorzowskim, a Miastem Gorzów Wielkopolski w sprawie kształcenia uczniów klas 
wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych. Uchwała otrzymała nr 
332//LXI/2023. 
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Ad. 11.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagrodzenia nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Gorzowski. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że projekt uchwały 
Gorzowskiego w sprawie ustalenia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli w szkołach i placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Powiat Gorzowski był omawiany na posiedzeniu komisji stałych 
Rady Powiatu Gorzowskiego i został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad w/w 
projektem uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego i zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań do w/w projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję nad projektem 
uchwały, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na tabletach i 
zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania.  
 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia regulaminu wynagrodzenia 
nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Gorzowski. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(NIEOBECNY), Rafał Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(NIEOBECNY), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (NIEOBECNY), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński 
(ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski 
(ZA). 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli  
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Gorzowski.  
Uchwała otrzymała nr 333/LXI/2023. 
 
Ad.12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie do zasobu powiatu nieruchomości stanowiącej działkę o nr. ewid. .…, obręb 4 – Mościce,  

Gmina Witnica. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu powiatu nieruchomości stanowiącej działkę  

o nr ewid. .…, obręb 4 – Mościce,  Gmina Witnica był omawiany na posiedzeniu komisji stałych Rady 

Powiatu Gorzowskiego i został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusje nad w/w 
projektem uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego i zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie, 
a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na tabletach i zarządził 
głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu 
powiatu nieruchomości stanowiącej działkę o nr. ewid. .…, obręb 4 – Mościce,  Gmina Witnica. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(NIEOBECNY), Rafał Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(NIEOBECNY), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (NIEOBECNY), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński 
(ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski 
(ZA). 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu powiatu 
nieruchomości stanowiącej działkę o nr. ewid. .…, obręb 4 – Mościce,  Gmina Witnica.  
Uchwała otrzymała nr 334/LXI/2023. 
 
Ad.13. Sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kostrzynie nad 

Odrą za pierwsze półrocze 2023r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że Sprawozdanie 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kostrzynie nad Odrą za pierwsze półrocze 

2023 r. było omówione na posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu Pana 

Maksymiliana Wanagoo. 

Pan Maksymilian Wanagoo podkreślił, że w okresie pierwszego półrocza 2023r. jednostka nie 

wygenerowała żadnych nowych zobowiązań. Zadłużenie wobec innych podmiotów powstało przed 

otwarciem likwidacji. Udało się pomniejszyć część zobowiązań w postaci kosztów postepowań 

egzekucyjnych - właściwie wyzerować je prawie w całości. Wnioski byłych pracowników szpitala są 

załatwiane na bieżąco.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusje nad w/w 

punktem i zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 

Gorzowskiego zapoznała się z Sprawozdaniem Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kostrzynie nad Odrą za pierwsze półrocze 2023r. 
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Sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kostrzynie nad Odrą za 

pierwsze półrocze 2023r. stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.14. Informacja Starosty Gorzowskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu  
Wicestarostę Magdalenę Nowak. 
 

Wicestarosta Magdalena Nowak szczegółowo przedstawiła i omówiła informację dotyczącą 
oświadczeń majątkowych.  Wskazała, że w piśmie z dnia 29.03.2023r. wystosowanym do osób 
zobowiązanych do złożenia oświadczeń, Starosta Magdalena Pędziwiatr przekazała instrukcje 
prawidłowego ich wypełnienia w celu wyeliminowania nieprawidłowości na etapie ich składania. 
Wyniku powyższych działań finalnie złożonych zostało 90 oświadczeń majątkowych. Dnia 11 lipca br. 
przekazała do właściwych ze względu na adres zamieszkania Urzędów Skarbowych oświadczenia 
majątkowe.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym punkcie  
i zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w w/w punkcie.  
Stwierdził, że informacja Starosty dotycząca analizy oświadczeń majątkowych została przyjęta przez 
Radę Powiatu Gorzowskiego. 
 
Informacja Starosty Gorzowskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad.15. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, poinformował, że wszystkie 
oświadczenia majątkowe zostały złożone w ustawowym terminie, stwierdził kilka drobnych 
nieprawidłowości. Uchybienia miały charakter błędów formalnych. W toku analizy nie powzięto 
podejrzeń, że osoby zobowiązane do składania oświadczeń majątkowych podały w nich nieprawdę 
lub zataiły prawdę.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym punkcie  
i zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w w/w punkcie.  
Stwierdził, że informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego dotycząca analizy 
oświadczeń majątkowych została przyjęta przez Radę Powiatu Gorzowskiego. 
 
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego dotycząca analizy oświadczeń 
majątkowych stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad.16. a), b), c), d), e), f) Sprawozdania z działań podejmowanych na obszarze Powiatu 

Gorzowskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Nadzór Wodny za 2022r.: 

Strzelce Krajeńskie, Gorzów Wlkp., Sulęcin, Słubice, Drezdenko, Myślibórz. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że powyższe 
sprawozdania były omawiane na posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego. 
Zgłoszonych zostało kilka sugestii. Na wniosek Państwa radych Przewodniczący Rady Powiatu 
Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski wystosował pismo do Pani Anny Woćko Dyrektora Zarządu 
Zlewni w Gorzowie Wlkp. o opracowanie i przedłożenie do Biura Rady zbiorczego zestawienia 
rzeczowego i finansowego w zakresie działań w/w Nadzorów Wodnych podejmowanych w 2022r.  
i obejmujących wyłącznie obszar Powiatu Gorzowskiego. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym punkcie 
i zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w w/w punkcie.  
Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się ze sprawozdaniami z działań 
podejmowanych na obszarze Powiatu Gorzowskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 
Polskie Nadzór Wodny za 2022 r.: Strzelce Krajeńskie, Gorzów Wlkp., Sulęcin, Słubice, Drezdenko, 
Myślibórz. 
 
Sprawozdania z działań podejmowanych na obszarze Powiatu Gorzowskiego przez Państwowe 
Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Nadzór Wodny za 2022r.: Strzelce Krajeńskie, Gorzów Wlkp., 
Sulęcin, Słubice, Drezdenko, Myślibórz stanowią kolejno załączniki nr 7-12 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.17. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym tj. od 21 czerwca 2023r. do 26 września 2023r. do biura Rady Powiatu Gorzowskiego 
wpłynęło 10 interpelacji. Wszystkie interpelacje wraz z odpowiedziami umieszczone są w Biuletynie 
Informacji Publicznej. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski wyraził dezaprobatę z otrzymanej 
odpowiedzi na jedną ze swoich interpelacji. Wskazał na brak rzetelnej i spójnej odpowiedzi na zadane 
w interpelacji pytanie. W dyskusji udział wziął obecny na sali gość Pan Sanocki Bartosz, radna Anna 
Wichlińska, radny Roman Fraszczyk oraz radny Andrzej Legan.  
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zgłosił brak kompletnej 
odpowiedzi w kolejnej interpelacji. Mianowicie nie otrzymał projektu organizacji ruchu przy przejściu 
dla pieszych w m. Wojcieszyce, o  który wnosił. W związku z powyższym zapytał czy taki istniej?  
 
Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych Paweł Tokarczuk, odpowiedział, że projekt jest. 
 
Radny Mieczysław Mołodciak złożył następujące zapytania: Jak przebiega sprawa łatania dziur na 
terenie powiatu? Czy wizytowany był odcinek drogi w m. Czechów, gdzie leży potężny nasyp do 
połowy drogi? Kiedy jest planowane przycięcie odrostów krzewów na odcinku drogi Stare Polichno - 
Nowe Polichno - Ludzisławice.  
Ponadto podniósł problem dotyczący notorycznie uszkadzanej płyty betonowej przy odpływie wody 
w miejscu Wawrów – pętla. 
 
Naczelnik Wydziału Dróg odpowiedział, że jeśli chodzi o bieżące uzupełnianie ubytków dróg, powiat 
jest na etapie kończenia prac w gm. Witnica i Lubiszyn. Prace zostały rozpoczęte na terenie gm. 
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Santok. W przyszłym tygodniu najprawdopodobniej rozpoczną się prace na terenie gm. Bogdaniec  
i Kłodawa. Co do wycinki odrostów prace wykonywane są w miarę możliwości. Powiat ma małą liczbę 
pracowników. W m. Czechów piasek był ostatnio usuwany i będzie w dalszym ciągu usuwany. Prace 
zostały przesunięte na inny termin ze względu na zamknięty przejazd. 
 
Naczelnik Wydziału Dróg nie odniósł się do problemu uszkadzanej płyty betonowej przy odpływie 
wody w miejscu Wawrów – pętla. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 
 
Interpelacje i zapytania radnych stanowią załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.18. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji Stałych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że w  okresie 
międzysesyjnym Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego odbyła 1 posiedzenie, Komisja Zdrowia 
Publicznego odbyła 2 posiedzenia, Komisja Spraw Społecznych odbyła 1 posiedzenie, Komisja 
Doraźna odbyła 1 posiedzenie.  
 
Ad. 19. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że do Rady Powiatu 
Gorzowskiego wpłynęło pismo Przewodniczącego Sumskiej Rady wyrażające chęć wznowienia 
współpracy rozpoczętej w 2009r.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym punkcie. 
 
W dyskusji udział wzięli radna Małgorzata Ludniewska, radny Andrzej Legan, którzy brali udział we 
wcześniejszej wymianie kulturalnej.  
Radna Anna Wichlińska  zgłosiła wątpliwości co do ważności porozumienia podpisanego w 2009r.  
w związku z tym, iż zostało zawarte przez Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego oraz 
Wicestarostę. 
Wicestarosta Magdalena Nowak odpowiedziała, że wg opinii prawnej porozumienie jest nieważne 
ponieważ zostało podpisane prze osoby nieupoważnione. 
Mecenas Ewa Staszak dodała, że zgodnie z art. 48  ustawy o samorządzie powiatowym radny nie 
powinien łączyć funkcji stanowiącej z funkcją reprezentacyjną. Powiat, jeżeli wyrazi taką wolę może 
spowodować, że porozumienie będzie ważne. To tzw. sankcja nieważność względnej. Jeśli w obecnej 
chwili organy potwierdziłyby, że porozumienie uważają za ważne i podpisały by je przez odpowiednie 
osoby to porozumienie mogłoby w dalszym ciągu obowiązywać. 
 
Godz. 14:50 radny Eugeniusz Leśniewski opuścił posiedzenie Rady Powiatu Gorzowskiego.   
 
Radni dyskutowali nad wypracowaniem wspólnego stanowiska. Temat zostanie podniesiony na 
kolejnym posiedzeniu sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Godz. 14:54 radny Jarosław Lewandowicz opuścił posiedzenie Rady Powiatu Gorzowskiego.   
Godz. 15:01 radny Tadeusz Koper opuścił posiedzenie Rady Powiatu Gorzowskiego.   
 
Radny Piotr Smykliński poinformował, że na wniosek Komisji Zdrowia została przygotowana przez 
pracowników Starostwa Powiatowego informacja dotyczą składowania odpadów, za którą serdecznie 
podziękował.  
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Sekretarz Karolina Andrzejak poinformowała, że w okresie wakacyjnym został złożony wniosek do 

PFRON w programie „Dostępna przestrzeń publiczna”. Wniosek został oceniony pozytywnie. Kwota 

dofinansowania to 240 000,00 zł. Pozyskane środki przeznaczone zostaną na przebudowę holu, 

wymianę drzwi na automatyczne oraz szereg drobniejszych spraw w budynku Starostwa 

Powiatowego   

Radna Anna Wichlińska wraz z radnym Piotrem Smykliński złożyli wniosek do Zarządu Powiatu, aby 

podlegle powiatowe szkoły opublikowały numery telefonów zaufania dla dzieci, które są usuwane  

z podręczników szkolnych. Otrzymała odpowiedź, że członkowie Zarządu chcą temat jeszcze rozważyć 

i jest to dla niej w pełni zrozumiałe, ale prosi o przyspieszenie procedowania wyżej wspomnianego 

problemu. Zaapelowała o pozytywne rozpoznanie wniosku. 

Radny Piotr Smykliński zwrócił się do mieszkańców powiatu informując, że problem  złego 

funkcjonowania pociągów Regio jest pilnowany i na bieżąco monitorowany wraz z radną Sejmiku 

Panią Anną Synowiec.  

Radny Mieczysław Mołodciak przedstawił i odczytał wniosek do budżetu na 2024r. dotyczący 

inwestycji w gminach Lubiszyn, Kłodawa i Santok złożony i podpisany przez grupę radnych Rady 

Powiatu Gorzowskiego tj. Mariusza Śpiewanka, Andrzeja Legana, Małgorzatę Ludniewską, Eugeniusza 

Leśniewskiego, Mieczysława Mołodciaka i Grzegorza Zapytowskiego. 

Godz. 15:13 radna Anna Wichlińska, radny Tomasz Wysoczański, radny Rafał Karmelita opuścili 

posiedzenie Rady Powiatu Gorzowskiego.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 
 
Ad. 20. Zamknięcie LXI sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  podziękował wszystkim za udział  
i o godz. 15:17 zamknął LXI posiedzenie Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego 

Grzegorz Zapytowski 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Adriana Gaik. 


		2023-10-04T07:57:53+0200




